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DZIAŁO SIĘ NA WYSOKIM 
Grudzień 2023

Wigilia w naszym
kościele 

Grudzień to zdecydowanie jedyny w swoim rodzaju
miesiąc, pełen niezwykłych wydarzeń. W minioną
niedzielę mieliśmy w naszym Zborze prawdziwą
kaskadę emocji i radości, bohaterem była oczywiście
Wigilia Zborowa.

Cieszymy się, że mogliśmy razem spędzić ten
magiczny czas, dzieląc się wspólnie radością Bożego
Narodzenia. Nasz kiermasz świąteczny okazał się
prawdziwym strzałem w dziesiątkę, a wręczenie
certyfikatów uczestnikom kursu z Ewangelii Jana było
dla nas wyjątkowym momentem dumy i radości.

Niech ten grudniowy czas przypomina nam o
najważniejszym wydarzeniu, które kieruje naszą wiarą
– narodzeniu Jezusa Chrystusa. Niech w tych chwilach
przygotowań nie zapomnimy, że Jezus nie przyszedł na
świat po to, aby umrzeć, ale po to, aby
zmartwychwstać i zbawić nasze dusze.

Niech ta radosna prawda towarzyszy nam podczas
każdego momentu tego wyjątkowego miesiąca. Niech
Boże światło oświeca nasze serca, a miłość Jezusa
niech wypełnia nasze życie.
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Kiermasz świąteczny
dla Lilki

W niedziele 17 i 24 stycznia odbył się Kiermasz
Świąteczny dla Lilki, dziewczynki chorującej na zespół
Wiedemanna-Steinera. 

Na kiermaszu można było zakupić oryginalne
rękodzieło robione przez uczniów Szkółki Niedzielnej,
domowe przetwoey, miody, pierniki, a także piękne
obrazy autorstwa mamy Lilki, Joli Stanisz. 
Dziękujemy wszystkim, którzy wsparli akcję. 
Zebrana kwota została przekazana na dalszą
rehabilitację Lilki. 

Modlimy się, aby Bóg pobłogosławił rehabilitację Lilki
i ochraniał tę cenną rodzinę. 

Grudzień 2023
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Baby Shower Adiel  

W grudniu kobiety z naszego kościoła zorganizowały
Baby Shower dla naszej siostry Adiel!  Było pełno
śmiechu, prezentów i przede wszystkim – MIŁOŚCI!
 
Dobrze jest wiedzieć, że mamy się nawzajem, bo
wiemy, że gdzie dwie lub trzy zebrane w imię Jego, tam
i On jest pośród nich (Mateusza 18:20) 
Baby Shower to nie tylko okazja do rozdawania
prezentów dla malucha, ale też czas, by razem
wspólnie pomodlić się za Adiel i jej rosnącą rodzinę.

Nie każdy z was mógł być fizycznie z nami, ale
czulyśmy wasze wsparcie duchowe! Dziękujemy
wszystkim uczestniczkom, dzięki wam to było
naprawdę magiczne wydarzenie! 

Niech Bóg błogosławi Adiel i Jacka, niechaj ich droga
będzie pełna radości i Bożej mocy! 

Grudzień 2023
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Umiłowani w Panu!

Kolejny rok za nami. Dzięki łasce Bożej jesteśmy
razem, służymy razem, modlimy się razem, śpiewamy
pieśni na chwałę Bogu razem, słuchamy Słowa
Bożego razem. Jedność jest niezwykle cenną
wartością, którą powinniśmy pielęgnować i
traktować jako nadrzędną.

Warto zauważyć, że Pan Jezus Chrystus, modląc się
do Ojca przed swoim ukrzyżowaniem, aż
czterokrotnie podkreślał jedność między wierzącymi.

Ojcze święty, zachowaj w imieniu twoim tych,
których mi dałeś, aby byli jedno, jak my (Jana
17:11).

Zachowywanie jedności z ludźmi podobnymi do nas
w przekonaniach, wartościach i celach jest
stosunkowo proste, jednak życie pokazuje, że świat
wciąż się rozwarstwia i polaryzuje. W obliczu
licznych i nagłych zmian utrzymanie jedności staje
się trudniejsze niż kiedykolwiek wcześniej.

Napięcia, które odczuwamy w naszych sercach,
wynikają często z braku czasu na refleksję nad
zmianami oraz z konieczności zbudowania
przekonania opartego na Słowie Bożym, które nie
zawsze wprost odpowiada na nasze pytania. Choć
utrzymanie jedności nie jest łatwe, to w dzisiejszych
czasach wydaje się kluczowe. 

JEDNOŚĆ W PANU
Krzysztof  Krajewski

S Ł O W O  O D  P A S T O R A

Nasz Zbawiciel wyraził wagę jedności w dalszej
części modlitwy do Ojca:

Jan. 17:21-23 Aby wszyscy byli jedno, jak Ty,
Ojcze, we mnie, a Ja w tobie, aby i oni w nas
jedno byli, aby świat uwierzył, że Ty mnie
posłałeś. A Ja dałem im chwałę, którą mi dałeś,
aby byli jedno, jak my jedno jesteśmy. Ja w nich,
a Ty we mnie, aby byli doskonali w jedności, żeby
świat poznał, że Ty mnie posłałeś i że ich
umiłowałeś, jak i mnie umiłowałeś.

Wierzę, że to poważne wezwanie od Głowy Kościoła
wymaga naszej szczególnej uwagi w 2024 roku.
Modlitwy składane świadomie i szczerze w tej
sprawie, z pewnością będą mile widziane przez
naszego Boga.

Drodzy w Panu, módlmy się o łaskę jedności,
zwłaszcza w naszych rodzinach, kościele, miejscach
pracy i narodzie. Niech nasz niebiański Ojciec
obdarzy nas jednością dla Jego chwały.

Z Bożym błogosławieństwem
Krzysztof Krajewski
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SPOTKANIA NA
WYSOKIM
T O  S I Ę  D Z I E J E  W  N A S Z E J  S P O Ł E C Z N O Ś C I

Poniedziałek
10:00 – Bractwo Serca

19:00 – Wykłady z Listu do Hebrajczyków
Wtorek

17:00 – Zbiórka Zuchów 
18:00 – Owocne Spotkania: grupa dla kobiet 

Środa
17:00 – Zbiórka Harcerzy

19:00 – Modlitwa i Uwielbienie
Czwartek 

18:00 - Warsztaty Liderów 
Piątek

18:00 – Spotkania młodzieżówki OW22
18:30 – Spotkanie Odnowy i Przebudzenia

Sobota
9:00 – Próba zespołu muzycznego
18:00 – Studium biblijne dla kobiet 

(*raz w miesiącu)
Niedziela

10:30 – Nabożeństwo
11:00 — Szkółka Niedzielna

Jeśli chcesz dołączyć do spotkań grupy domowej, bądź
założyć własną grupę, prosimy o kontakt z Pastorem, 

nr tel.: 501253516



Poniedziałkowa grupa studium biblijnego Bractwo SERCA
regularnie spotyka się w kawiarence naszego kościoła na
osiedlu Wysokim o godzinie 10.00. 

Potrzeba odkrywania Bożego Słowa i wymiany myśli jest
wciąż intensywna. 
Choć skończyliśmy już materiały przygotowane przez
Stowarzyszenie Ewangelizacyjne
Billy’ego Grahama, formuła spotkań jest wciąż ta sama -
opiera się na kilku (6-8) kluczowych wersetach, które
poddane są omówieniu w formie dyskusji. 

Moderator dyskusji jest funkcją wymienną i zazwyczaj nie
brakuje ochotników ani do moderowania spotkań, ani do
aktywnego w nich udziału, tym bardziej, że tematyka jest
teraz wybierana przez uczestników spotkań. 
Pomysłów na tematy przyszłych spotkań nie brakuje, bo są
to zwykle nurtujące kwestie, wynikające z naszego
codziennego życia z Bogiem. 

Natomiast ostatnimi czasy dyskutowaliśmy na takie tematy:
Co to znaczy, że Jezus jest drogą, prawdą i życiem?
Co to znaczy, że Bóg jest zazdrosny?
Czym jest zwiedzenie?
Czym jest czas w Słowie Bożym?
Jak Słowo Boże odnosi się do kwestii narodu, ojczyzny i
patriotyzmu?
Co to jest sumienie?
Czym jest wstyd i co Słowo Boże mówi na ten temat?

Przypominamy, że spotkania są otwarte, a fundamentem
dyskusji jest Słowo Boże jako źródło objawienia. 

BRACTWA SERCA 
Poniedziałkowe spotkania 



�wiadectwo wiary
W Z M O C N I J  S I Ę  Ś W I A D E C T W A M I  B R A C I  I  S I Ó S T R  W  C H R Y S T U S I E

Grzegorz

Chcesz podzielić się swoim świadectwem? Wyślij je na adres: swiadectwa3baptyscikrk@gmail.com

Można by zacząć „tradycyjnie” i wciąż zgodnie z
prawdą... „Wychowałem się w tradycyjnej polskiej
rodzinie”... Czyli u mnie tata lekko partyjny więc z
daleka od spraw religijnych, ale mama tradycyjnie
katolicka, więc w wieku szkolnym i ja i mój starszy
brat chodziliśmy na religię i co niedzielę do
kościoła. Można by powiedzieć, że nie wywarło to
więc żadnego wpływu na mnie i były to lata
zmarowane , ale teraz z perspektywy sądzę, że
nasz Bóg wszystko wykorzystuje ku dobremu i
jestem Mu wdzięczny i za te lata. 
   Choć moje serce było twarde, pogubione i
daleko od Niego to jednak pozwolił mi poznać
wiele fragmentów Jego Słowa w ramach
powtarzanych w 3-letnim cyklu tzw. czytań
mszalnych. Może to niewiele, ale wielu ludzi nie
ma i tej łaski, i żadnego kontaktu ze Słowem.
   Może to kwestia słabej pamięci, ale z liceum
czyli czasu poszukiwania zwykle przez
dorastającego nastolatka wyższych czy
uniwersalnych wartości pamiętam tylko , że…. był
fajny młody ksiądz, który miał dobry kontakt z
młodzieżą. Ewangelia? Bóg? Słowo Boże? – zero.
Początek studiów to już jawny
ateizm i bunt niedojrzałego człowieka. Czasem
chadzałem do kościoła, albo z ciekawosci albo
dla
poszukiwania jednak „czegoś” duchowego albo
dla towarzystwa mojej dziewczynie, później żonie.

   Koniec lat 80-tych. W Polsce trwające od kilku
lat przygnębienie zapoczątkowane stanem
wojennym. Marazm i brak nadziei. Jesteśmy z
żoną po niezbyt udanej próbie emigracji. Do
naszego pokoju w akademiku puka dwóch
ewangelizatorów. Niedoceniany wtedy przeze
mnie fenomen - jeden to katolik, drugi to
baptysta. Nieskuteczne przejście przez „4 prawa
duchowego życia” , więc padają pytania
prowokujące do zastanowienia. Z natury jestem
sceptykiem, więc łatwo nie jest, jest długo Ale
Bóg w swojej łaskawości nie zatwardza mojego
serca. Jeżeli ktoś chce poświęcić czas na dyskusje
i wyjaśnianie moich wątpliwości to czemu nie.
Kontynuujemy spotkania, czytamy, dyskutujemy.
Choć raczej wolę słuchać mądrych ludzi, niż się
wywnętrzać. 
A wyglądają na mądrych, a na pewno w jakiś
sposób dojrzalszych i dużo bardziej spójnych ode
mnie. Ludzie z Campus Crusade for Christ
przekazują nas sobie z rąk do rąk. Jako
małżeństwo trafiamy „pod opiekę”najpierw
jednego małżeństwa, potem drugiego. 
   Umysł coraz bardziej ulega. Coraz trudniej
udawać przed sobą, że nie rozumiem, o czym
rozmawiamy, ani co Bóg dla nas, dla mnie, zrobił.
Towarzystwo miłe, kulturalne, ciekawe, więc i
weekendy zaczynamy tam spędzać. 
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Wyjażdżamy w kilkadziesiąt studentów na długi
weekend, czyli na krótki obóz wokół listu do
Efezjan z dobrym biblistą, bo czasy
przedinternetowe. Po drodze w pociągu po cichu
kpimy sobie z żoną z „nawiedzonych” wokół.
Podczas jednego z wykładów już pod koniec
obozu czy to pierwszy raz w życiu usłyszałem, czy
usłyszałem pierwszy raz z takim przygotowaniem,
ale do głowy i do serca przebiły się słowa „zbudź
się o śpiący i powstań z martwych, a zajaśnieje ci
Chrystus” (Ef.5.14). Nokaut i otrzeźwienie
jednoczesnie. „Boże nie chcę już przed Tobą
uciekać. Nie chcę żyć z dala od Ciebie, chcę żyć z
Tobą. Jestem grzeszny, pogubiony, ale Ty
nadajesz mojemu życiu sens. Nie do końca
ogarniam jak to jest z tym tronem mojego życia ,
ale zasiądź na nim, bądź moim Panem, kieruj
moim życiem”. Nie wszystko jest jeszcze dla mnie
jasne. Przegryzam to w głowie i sercu. Wtedy nie
zdawałem sobie jeszcze sprawy jak potężnie
Duch powiał wtedy w Polsce i ile serc zmiękczył
lub skruszył. Wracamy z obozu pociągiem w
okropnym ścisku nawet nie w korytarzu wagonu,
a jak sardynki w przedsionku do korytarza, ale
szczęśliwi i radośni. I tym razem śpiewamy w tym
ścisku razem z „nawiedzonymi”, bo moją Magdę
Bóg na tym obozie poprzez swoje Słowo i
swojego Ducha też znokautował i podniósł.
Wracamy do akademika inni. Bóg wyraźnie daje
mi dowody swojej szczególnej opieki dla
noworodka.        A może ja je teraz wyraźniej
dostrzegam? 
   Żona obserwuje i stwierdza, że jestem mniej
agresywny i bardziej cierpliwy niż wcześniej. A
może to ona jest bardziej wyrozumiała? Bóg
pokazuje jak dziecku jaki jest dobry, kochający,
wszechwiedzący i wszechmocny. Czasem ludzie
poprzez których Bóg udziela mi pomocy,
stwierdzają wprost, że jakoś tak samo wyszło, i że
nie rozumieją jakim cudem mogli mi pomóc w
ten akurat sposób. A ja wiem , że to odpowiedź
na moją modlitwę małego dziecka do dobrego
Ojca. Wcześniej paliłem nawet paczkę
papierosów dziennie. Bóg nie dał mi siły do walki
z paleniem, ale następnego dnia odebrał mi po
prostu chęć do palenia, a papierosy przestały
smakować. Z braku miejsca w akademiku
wyjechaliśmy do mojego rodzinnego miasta,
gdzie znów Bóg poprzez moich bliskich, choć
niewierzących, zapewnił nam dach nad głową i
pracę. Próbujemy zorganizować sobie
środowisko, grupy studium biblijnego. Wspierają
nas bracia z większych ośrodków. 

Dzieci próbujemy posyłać na chrześcijańskie
obozy, by stykały się ze środowiskiem innym niż w
szkole. Uczestniczymy z Magdą w takim lub
innym studium biblijnym. Czasami jesteśmy jego
inicjatorami. Ale cały czas gdzieś na obrzeżach
kościoła katolickiego. Zapał opada. Wiara, którą z
perspektywy nazwałbym wiarą intelektualną,
przygasa. Czas mija. Ale Bóg nie odpuszcza mi i
nam. Następnym wyzwaniem i jednoczesnie
narzędziem w rękach Boga stają się dzieci i żona.
Dzieci studiujące poza domem postanawiają się
ochrzcić. Żona pod ciężarem problemów
rodzinnych mocniej zanurza się w Słowo Boże i
dzieli ze mną swoimi refleksjami i pytaniami, co i
mnie zmusza więcej do myślenia, czytania i
słuchania. Choć najwięcej czasu i emocji zabiera
mi praca. 
   „Przypadkowo” wpadają nam w ręce różne
nagrania i książki np. Davida Pawsona. Nigdy nie
czuliśmy się szczególnie katolikami, ot w takich
okolicznościach wzrastaliśmy, ale teraz zdajemy
sobie sprawę, że od dawna katolikami nie
jesteśmy. Chrzest nie wydaje się jeszcze całkowitą
oczywistością , ale ten temat w głowie, w sercu i
w rozmowach powraca. I znów jak we
wcześniejszym procesie zawierzenia tak i teraz
Bóg ponownie przygotowuje nas do nawrócenie
„od” i „do” - do dużo pełniejszego zaufania i
oddania, żeby odpalić kolejny cylinder w naszym
silniku życia i wiary. Magda idzie lepiej. Nade mną
Bóg musi więcej pracować i w swojej miłości to
robi. 
   Pastor Krzysztof zaprasza na spotkania,
cierpliwie wracając z nami do podstaw. Gdy
Magda jest już gotowa, ja mam ciężki i bardzo
absorbujący okres w pracy, której nie chcę stracić.
I jak kiedyś Duch Pana dotknął mnie słowami z
listu do Efezjan i odpalił mój drugi cylinder, tak
teraz na uroczystości chrztu Magdy Duch dotyka
mnie słowami z Exodus i mówi „synu mój ,
przecież dobrze wiesz, że ja mam wszystko pod
kontrolą, twoją pracę i rodzinę też, i kocham cię,
co powiesz Jezusowi gdy spotkasz Go twarzą w
twarz? nie powtarzaj błędu izraleczyków” (II Moj.
6.9 „Mojżesz mówił do synów izraelskich, ale oni
go nie słuchali z powodu zniechęcenia i cieżkiej
pracy” ). I znów zalała mnie ogromna fala
wdzięczności. Jego dobroci, miłości, łaskawości.
Po prostu się przelała. Aż się poryczałem jak baba.
Choć wiem, że w sposób zapewne niedoskonały,
ale tym razem oddałem Jezusowi wszystko. 
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Wobec Boga, siebie samego i moich bliskich
potwierdziłem, że zanurzam się całkowicie w
Jego śmierci i wierzę, że stworzył we mnie
nowego człowieka. Bóg odpalił mi trzeci cylinder.
I chociaż ja często zawodzę, to On nie zawodzi.
Ponownie otoczył mnie i nas zaraz mądrymi
ludźmi, którzy choć niedoskonali, pomagają
rozumieć i dojrzewać, 
   Jego Słowo stało się znów cenne, pomocne i
lepiej zrozumiałe, a w jego świetle wiele spraw
stało się mniej istotnych, za to inne bardziej.
Dzięki Jego łaskawości jesteśmy z moją Madzią
dla siebie bardziej wyrozumiali i spokojniej
patrzymy w przyszłość. „Dziwactwa” naszych
sióstr i braci w Chrystusie (te inne od naszych
dziwactw ;)) są łatwiejsze do zniesienia, a nawet
prowadzą do uwielbienia Boga jak różnorodnie
nas stworzył i jakim różnorodnym stadkiem-
kościołem zarządza, z nieprawdopodobną
miłością przygotowując oblubienicę dla swojego
Syna. I czasem wiem, a czasem czuję, że przez
swojego Ducha jest ze mną, wokół mnie i we
mnie, o ile nie stawiam oporu to mnie po troszku
zmienia w kierunku dobrego, a innym razem
chroni przed moją głupotą. 
   Kocham Go i uwielbiam , choć wciąż trochę jak
stary duchowy nastolatek. Ciekaw jestem w jakich
okolicznościach zechce mi odpalić czwarty
cylinder?
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“Ciekawe” czasy
K A M I L  K O W A L E W S K I

Powiedzenie "Obyś żył w ciekawych czasach", choć
początkowo przypisywane Chinom, ukrywa w sobie
pewien paradoks. Mimo pozornego życzenia
pomyślności, jest to przekleństwo sugerujące, aby
odbiorca życzeń dostał się w trudne i niebezpieczne
wydarzenia. Otóż ciekawe czasy wedle założenia
tego powiedzenia wcale nie oznaczają czasów
pozbawionych nudy i szarości na rzecz rozmaitych i
pięknych doświadczeń ale raczej czasy gdy dzieją
się rzeczy ciekawe ale w negatywnym tego słowa
sensie – wojny, kryzysy, pandemie, kataklizmy itp.
   Ostatnie lata to swoisty "wysyp ciekawych
czasów". Pandemia, wojna na Ukrainie, inflacja - to
tylko kilka przykładów. Dla osób w moim wieku (33
lata), które nie doświadczyły wcześniej kryzysów, te
wydarzenia były szokiem, burząc złudne poczucie
bezpieczeństwa. Wzrosła liczba przypadków chorób
psychicznych, depresji i stanów lękowych, co stało
się nieodłącznym elementem skrajnie kryzysowych
sytuacji. Biznesy ucierpiały przez wzrost kosztów,
ludzie tracili prace, a wzrost cen wpływał istotnie na
ich portfele. Nawet osoby z kredytami na
mieszkania doświadczyły znaczącego wzrostu rat.
Wszystko to generuje silne emocje, zwłaszcza strach
i niepewność.
   Nadchodzące czasy mogą przynieść stopniowe
załamywanie się wielu istotnych rzeczy, koncepcji i
instytucji, które dotąd były bastionem "pokoju i
bezpieczeństwa". To zjawisko obejmuje różne
obszary, widoczne nawet w sojuszu NATO, gdzie
nasilają się rozbieżności państw członkowskich. 

Instytucje finansowe również doświadczają
turbulencji, jak upadek drugiego co do wielkości
szwajcarskiego banku Credit Suisse, przejętego
przymusowo przez konkurencyjny UBS. Nawet
szwajcarskie banki, uznawane za najbezpieczniejsze,
tracą swoje prestiżowe znaczenie. Dodatkowo,
wahania walut i cen surowców, takich jak ropa, mają
globalne konsekwencje, wpływając na koszty
transportu na całym świecie.
   Czy istnieją obszary zapewniające względną
stabilność i spokój? Do niedawna branża IT uchodziła
za takie miejsce, oferujące wysokie zarobki i
pewność. Jednak obecnie ta pozycja bezpieczeństwa
może być zagrożona. Niedawna konferencja
biznesowa poświęcona sztucznej inteligencji
wzbudziła strach przed utratą miejsc pracy, nawet
wśród programistów. Wraz z rozwijającą się sztuczną
inteligencją, prognozuje się, że komputery zastąpią
nie tylko proste czynności, ale również samych
programistów. Nawet obecnie, bez wpływu sztucznej
inteligencji, w świecie programistycznym zauważalna
jest recesja, a ogłoszenia o pracę są mniej
atrakcyjne. Firmy, ograniczając budżety na nowe
projekty, wprowadzają zmiany na rynku pracy w IT,
co z kolei zniechęca pracodawców do pertraktacji o
wynagrodzenie. Mimo że zarobki w IT nadal są
wysokie, perspektywa ta nie jest już uważana za
nieograniczone źródło dochodów i sukcesów. W
obliczu obecnego światowego zamieszania, warto
podkreślić, że Bóg obdarzył ludzi narzędziem do
odróżniania prawdy od kłamstw. 
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To narzędzie pozwala na odzyskanie tożsamości,
nabranie sił, wiary i pewności oraz powrót na
właściwe tory. Przez Słowo Boże, czyli Biblię, Bóg
umożliwia odnowienie kontaktu z Nim. Ludzie mogą
poznać prawdę o sobie, świecie, sensie życia i
skonfrontować ją z dotychczasowymi
przekonaniami. Słowo Boże nie tylko odkrywa
prawdę o życiu duchowym, ale także o różnych
dziedzinach życia, takich jak biznes, relacje,
małżeństwo, polityka czy nauki przyrodnicze.
Posiadając tę prawdę w sercu, ludzie mogą stawić
czoła przeciwnościom. W tym kontekście, obok
Ducha Świętego, Słowo Boże jest jedynym
namacalnym narzędziem, które daje człowiekowi
taką możliwość.
   Na początku mojego nawrócenia kiedy
poznawałem Biblię, studiowałem dzieła Chucka
Misslera, specjalisty od informacji i kodowania,
odszedłem od kościoła katolickiego do
chrześcijaństwa ewangelicznego. Chuck, ekspert z
obszaru szyfrowania, służył w US Navy i był
Prezesem Western Digital. W ramach Koinonia
House dzielił się wnioskami dotyczącymi Biblii,
sugerując, że prorokuje ona o naszych czasach niż
za życia Jezusa.
   Jego stwierdzenie z książki "Poznaj Biblię w 24
godziny" podkreślało, że każde słowo w Biblii ma
znaczenie i miejsce, badając sekwencję słów w
oryginalnych językach. Dla mnie było to bardzo
istotne, gdyż utwierdza Biblię jako kryterium prawdy
w różnych tematach. Dzięki temu przekonaniu mogę
uznać coś za Prawdę, gdy znajdę potwierdzenie
biblijne, i odrzucić jako kłamstwo, gdy stanowi
sprzeczność z Pismem.
   Słowo Boże bowiem jest żywe i skuteczne,
ostrzejsze niż wszelki miecz obosieczny,
przenikające aż do rozdzielenia duszy i ducha,
stawów i szpiku, zdolne rozsądzić myśli i zamiary
serca (UBG - List do Hebrajczyków 4:12). Esencją
Biblii jest Mesjasz, zapowiedziany od samego
początku. Przykładem jest genealogia od Adama do
Noego, gdzie po hebrajsku imiona synów tworzą
przesłanie: „Człowiek jest przeznaczony do
śmiertelnego upadku, ale błogosławiony Bóg
przyjdzie z góry nauczając, że jego śmierć przyniesie
ludziom pocieszenie”. Mesjaszem, odrzuconym
przez część Żydów, jest Jezus Chrystus. Jako Osoba
Trójcy Świętej wcielił się, narodził z dziewicy Marii,
a przez doskonałą ofiarę na krzyżu zbawił świat od
grzechów. Bóg na dowód przyjęcia ofiary na krzyżu,
wzbudził go z martwych, ustanawiając centralnym
punktem i esencją Biblii.

Nadzieja płynąca z wiary w zmartwychwstanie
Jezusa jest unikalna, nieosiągalna dla świata. Życie
jest ulotne, a świat nie oferuje nam skutecznej i
wiarygodnej odpowiedzi. Świat nie ma możliwości
dania człowiekowi takiej nadziei, gdyż wszystko co
ma do zaoferowania kończy się maksymalnie na tym
życiu. A to życie jest ulotne. Biblia w Liście św.
Jakuba mówi, że jako ludzie jesteśmy parą, która na
chwilę się pojawia. To życie może nagle się
skończyć. Wierząc w zmartwychwstanie, odrzucamy
kłamstwo, że życie po śmierci nie ma znaczenia.
Jezus jako jedyny przeszedł przez śmierć i wrócił do
życia, co daje Mu niekwestionowany autorytet w
wypowiadaniu się na ten temat i innych kwestiach
życiowych.
   Jezus Mesjasz daje sens i wiarę naszemu życiu,
zwłaszcza gdy nie mamy pewności co dalej. Jeżeli
Jezus zadbał o naszą wieczność, z pewnością
zatroszczy się również o naszą teraźniejszość. Jego
wypróbowane w ogniu Słowo, jak mówi Psalm 18:30,
obiecuje stabilność nawet w burzach życia.
Wdrażając Słowo Boże w życie, mamy od Niego
samego obietnicę, że niezależnie od burz wokół,
nasz dom zbudowany na skale ostoi się. 
   Niezależnie jakie „ciekawe czasy”jeszcze przed
nami, mając w swoim orężu Słowo Boże, które
wdrażamy w życie oraz samego Autora w sercu wraz
z Jego słowami, wierzę że będąc przez Niego
prowadzeni będziemy świecić tym, którzy w obliczu
nadchodzących „ciekawych czasów” nie będą w
stanie polegać już na światowych obietnicach i
gwarancjach. A to otworzy drogę do żniwa dusz dla
Pana, jakiego jeszcze ten świat nie widział.
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Rozważanie podkreśla, że Jezus jako Pan posiada
najwyższą władzę we wszechświecie, jest
Władcą, Pantokratorem, zasiadł po prawicy Ojca, i
wszelkie autorytety są Mu podległe.
Przedstawiam Jezusa jako Najwyższego Przywódcę,
który ma moc ustanawiania swoich
podwładnych oraz wydawania wyroków potępienia.
Opisałem Jezusa jako Głowę Kościoła,
który kieruje, deleguje obowiązki i miejsce wewnątrz
kościoła. Wskazałem na naszą
odpowiedzialność przed Jezusem jako Panem,
rozliczanie z powierzonych darów i
zaangażowania.
Zakończyłem stwierdzeniem, że Jezus nie jest przed
nikim odpowiedzialny, gdyż sam
ustanawia Prawo i je egzekwuje. Zachęciłem, aby
dążyć do życia zgodnie z wolą Jezusa,
przyznając, że nikt nie jest doskonały, ale Jezus jest
miłosiernym Panem gotowym do
przebaczenia i pomocy w duchowym wzroście.

Rozważanie przypomina o roli Jezusa jako Mesjasza,
wyjaśniając znaczenie tego słowa oraz
misję Mesjasza. Przedstawiłem także wersety biblijne,
które potwierdzają Mesjanistyczną
rolę Jezusa. Następnie porównałem Sędziów ze
Starego Testamentu do Mesjasza,
zauważając pewne podobieństwa. Opisałem
oczekiwania Żydów w stosunku do Mesjasza
oraz proroctwa dotyczące Mesjasza z Księgi
Jeremiasza, Ksiąg Mojżeszowych, Księgi
Izajasza i Księgi Micheasza. Zakończyłem
przypomnieniem, że Jezus w swoim pierwszym
przyjściu nie spełnił oczekiwań Żydów, ale spełni te
proroctwa podczas swojego drugiego
przyjścia. Dodatkowo, pokazałem jak głęboko
zakorzeniona była rabiniczna koncepcja
Mesjasza w umysłach apostołów, co ilustruje ich
pytanie o odbudowę królestwa Izraela
nawet po zmartwychwstaniu Jezusa.

Jezus Mesjasz

3  G R U D N I A 1 7  G R U D N I A

Jezus Pan

Jezus Zbawiciel 

Rozważanie opisuje rolę Jezusa jako Zbawiciela, który
ratuje ludzkość z różnych zagrożeń.
Pierwszym zagrożeniem jest kłamstwo, grzech i
fałszywe przekonania na temat życia,
ewolucji, stylu życia, oraz przeszłości i przyszłości.
Drugim zagrożeniem jest degeneracja
grzesznej natury, wyrażająca się w uzależnieniach i
złamaniu przykazań Bożych. Jezus
Zbawiciel oferuje wybawienie od różnych
mechanizmów obronnych wypierających, lub
minimalizujących problem. Trzecim zagrożeniem jest
samotność i sieroctwo, które Jezus
rozwiązuje, stając się pośrednikiem między ludźmi a
Bogiem. Czwartym zagrożeniem jest
panowanie szatana i grzechu, z których Jezus
pokonuje szatana i umożliwia uczestnictwo
w Jego zwycięstwie. Ostatnim zagrożeniem jest
śmierć, a Jezus Zbawiciel oferuje
zbawienie od śmierci, umożliwiając życie wieczne w
Niebie. Rozważanie podkreśla, że
Jezus uratował ludzkość poprzez swoją śmierć i
zmartwychwstanie, dając szansę na życie
wieczne każdemu, kto uwierzy w Niego.

Jezus Emmanuel 

Rozważanie opisuje znaczenie imienia Immanuel (Bóg z
nami) i skupia się na różnych
aspektach relacji między Bogiem a ludźmi, z naciskiem
na wejście duchowego Logosu
(Słowa Bożego) w świat fizyczny poprzez wcielenie
Jezusa Chrystusa. Przedstawiam także
starotestamentowy obrzęd Yom Kippur (Dzień
Przebaczenia) i porównuję go z nowotestamentową
rzeczywistością jedności Boga i człowieka dzięki ofierze
Chrystusa oraz obecności Ducha Świętego. W końcowej
części zachęcam do podjęcia decyzji wiary w Jezusa
Chrystusa i również opisuję konsekwencje odrzucenia
tej wiary.

1 0  G R U D N I A

2 4  G R U D N I A
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W rozważaniu przedstawiam plan duchowego rozwoju
na rok 2024, który zagwarantuje
nam doświadczanie pełni Duch Świętego w
codziennym życiu. Plan obejmuje dziesięć
kluczowych kroków:
1. Czytanie Słowa: Planuj regularne czytanie Pisma
Świętego, zrozumienie intencji
Ducha.
2. Modlitwa: Módl się codziennie, wyrażaj wdzięczność
i wychwalaj Boga.
3. Krzyż: Noszenie krzyża oznacza rezygnację z
własnych pragnień i praw.
4. Napełnienie Duchem: Poszukaj czasu na cichą
kontemplację, doświadcz mocy
Ducha.
5. Pokuta i Oczyszczenie Ducha: Przeanalizuj życie,
stosuj pokutę.
6. Służba i Miłosierdzie: Bądź gotów dawać, działaj
jako narzędzie Ducha.
7. Edukacja i Biblia: Uczestnicz w kursach, zgłębiaj
Prawdę Słowa Bożego.
8. Dzielenie się Ewangelią: Doświadcz radości
dzielenia się wiarą.
9. Zaakceptuj obecność Boga: Nie polegaj na
uczuciach, polegaj na Słowie.
10. Wybierz i zaangażuj się w kościół: Bądź aktywnym
członkiem wspólnoty.

Mapa drogi do pełnia Ducha na
2024

3 1  G R U D N I A
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Zaczyna się Nowy Rok, kolejny z wielu, które, z Bożą
łaską, jeszcze przed nami, i następny z tych, które już
zostawiliśmy za sobą. 
    Z perspektywy chrześcijanina ten czas nie ma
większego znaczenia — w końcu co dnia Bóg
odnawia nasze siły i na nowo budzi nas do życia,
dając nam kolejne szanse. Nie potrzebuje ku temu
większych okazji. Jego miłość jest ponad to, co
ludzkie. 
    Z perspektywy człowieka, możemy jednak ten
moment w roku potraktować jako okazję do odcięcia
się od tego, co było w “starym”, i do pewniejszego
wejścia w to, co będzie w “nowym”. 
    Zmiana perspektywy jest dziś dla nas bardzo
ważna. Jedna z sióstr w Chrystusie, Ola,
przypomniała mi wczoraj o tym, i o ważności
przebaczenia, tak samo innym, jak i samemu sobie.
Czy Ty umiesz dziś puścić z lekkim sercem swoje
grzechy, przywiązania, zaniedbania? Czy umiesz
łatwo wybaczyć sobie za wypowiedziane słowa, za
zranienia, które dokonały się z Twojej własnej ręki, za
wszystko, co w Tobie jeszcze niedoskonałe? Czy w
Twoim życiu są obszary, których jeszcze nie
oddałeś/aś Bogu, a nad którymi usilnie starasz się
zapanować własnymi siłami? 
     Tkwienie w poczuciu winy (jak i w nieprzebaczeniu
innym) jest dla nas niszczące i hamuje nas przed
działaniem. A jako Dzieci Boże mamy poruszać się w
Duchu Świętym, być narzędziami w Jego rękach,
robić to, do czego nas powołuje.

Ilu z nas, przez poczucie pustki i zranienia, potrafi
tkwić w bezruchu, nie poddając się nie tylko małym
podmuchom Bożego wiatru, ale też tym potężnym,
które niczym wichura, chcą wyrwać nas z miejsca? 
    Czas dać Bogu zawalczyć za nas. Zwycięski Lew z
pokolenia Judy chce toczyć Twoje walki za Ciebie.
Chce, żebyś mógł/mogła iść na przód. Chce, żeby
Twoje grzechy, urazy, zranienia, nie stały się Twoimi
korzeniami. 
     Nowy Rok to dobra pora na oddanie Mu sterów i
odcięcie się od tego, co Cię trzyma w miejscu. Zanieś
przed Boży tron wszystkie nieprzebaczenia, które
nosisz w swoim sercu, niczym worek ciężkich
kamieni. Zanieś Mu wszystkie pretensje i cały żal, jaki
czujesz. Zanieś te wszystkie trudności, z którymi się
zmagasz. Zanieś wszystko, co nazywasz
„niesprawiedliwością” i „nieszczęściem”. 
     Jesteś powołany/a do życia w wolności. Jesteś
powołany/a do życia z perspektywą na Niebo. Nie daj
odebrać sobie łaski, jaką chce obdarzać cię Bóg
Ojciec, każdego dnia. Daj Mu wygrać Twoje walki. 



NIEZMIENNE SŁOWO BOGA
W ŚWIECIE ZMIENNEJ NAUKI

Biblia jest księgą, która istnieje od ponad 2000 lat.
Jest to zbiór tekstów, które opowiadają o historii
zbawienia, o Bogu i o Jego relacji z ludźmi. Pan
Jezus Chrystus uważał Biblię za wieczne Słowo Boże,
bardziej trwałe i prawdziwe niż wszechświat.
Mateusza 5:18 Zaprawdę bowiem powiadam
wam: Dopóki niebo i ziemia nie przeminą, ani
jedna jota, ani jedna kreska nie zmieni się w
Prawie, aż się wszystko spełni.
Nauka to dziedzina wiedzy, która zajmuje się
badaniem świata naturalnego. Nauka wykorzystuje
obserwacje i eksperymenty do tworzenia teorii i
praw, które opisują, jak działa świat. Nauka jest
dziedziną, która jest w ciągłym rozwoju. Instrumenty
i metody badawcze podlegają nieustannym
innowacjom.
Nowe odkrycia naukowe często prowadzą do
zmiany starych teorii, które okazują się
nieprawdziwe lub zbyt ogólnikowe. Relacja między
Biblią a nauką jest często przedmiotem dyskusji.
Niektórzy ludzie uważają, że Biblia jest w konflikcie z
nauką. Twierdzą oni, że Biblia zawiera błędne
informacje o świecie naturalnym. Inni ludzie
uważają, że Biblia i  nauka mogą współistnieć.
Twierdzą oni, że Biblia mówi o rzeczywistości, która
jest poza zasięgiem nauki, do zbadania której
nauka po prostu nie posiada odpowiednich
narzędzi. Ogólnie rzecz biorąc, nauka bada świat
materii, a wiara opisuje świat duchowy. Prawdziwa
nauka nigdy nie stoi w sprzeczności z Biblią. W tym
artykule podam trzy przykłady z dziedziny ewolucji,
ukazujących jak naukowcy musieli się wycofać z
wcześniejszych stwierdzeń z powodu zwykłych
mistyfikacji. Takich przykładów są dziesiątki, a może
nawet setki. 

Człowiek z Pitdown

Historia człowieka z Piltdown to opis kontrowersyjnego
odkrycia, które miało miejsce w 1912 roku w Piltdown w
Anglii. Charles Dowson, geolog i prawnik, oraz kustosz
Brytyjskiego Muzeum Przyrodniczego Arthur Smith
Woodward odkryli szczątki kopalne ludzkiej kości
czołowej, ciemieniowej i fragmenty żuchwy,
sugerujące istnienie prymitywnego hominida o
dużym mózgu i małpiej szczęce, nazwanego
Eoanthropus. Miał on pełnić funkcję brakującego
ogniwa w ewolucyjnym łańcuchu hipotetycznego
rozwoju człowieka.

Jednak w latach 50. XX wieku, dzięki nowym
metodom datowania i badaniom fizyko-chemicznym,
odkrycie Piltdown zostało uznane za fałszerstwo.
Okazało się, że fragmenty kości pochodziły z
odległych od siebie o 3,5km żwirowisk, a sztuczne
zabarwienie sugerujące starość zostało sztucznie
osiągnięte. Zdemaskowano, że czaszka był zlepkiem
szczątków orangutana i współczesnego człowieka.
Dowson i Woodward użyli roztworu dwuchromianu
potasu, aby uzyskać brązowe zabarwienie
fragmentów kości czaszki, które sugerowało antyczne
pochodzenie. Obecnie jest to znana metoda na
wizualne postarzanie przedmiotów. Znalezione przez
nich zęby małpy podpiłowali, ponieważ zbyt wyraźnie
przypominały zęby małpy. Spiłowali je w taki sposób,
aby przypominały zużycie jak w przypadku zębów
ludzkich. Na poniższym obrazku, części czaszki
znalezione na żwirowiskach odległych od siebie o
3,5km są zaznaczone na czarno. Części żółto-białe to
odlew gipsowy, aby uzupełnić „znalezisko”.

 I NAUKA
BIBLIA

Krzysztof Krajewski
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Źródło: Wikipedia

Człowiek z Pitdown królował przez 40 lat na wystawie
w British Museum.  Został z niej usunięty w 1953 roku.
 
Człowiek z Nebraski

W 1922 roku ktoś znalazł w Nebrasce nietypowy ząb
trzonowy. Wybitny profesor Henry Osborn z Muzeum
Historii Naturalnej w Nowym Jorku zdecydowanie
oświadczył, że ząb ten musiał należeć do jakiegoś
stworzenia, które było półmałpą i półczłowiekiem.
Wielu specjalistów i naukowców zgodziło się z tą
opinią, l tak powstał człowiek z Nebraski. 

Człowiek z Nebraski przetrwał całe pięć lat. W 1927
roku, paleontolog Harold Cook ujawnił, że ząb
trzonowy, który był podstawą tych spekulacji,
pochodził od pekari, czyli pewnego gatunku dzikich
świń. Cała koncepcja małpoluda została obalona, a
naukowcy zdali sobie sprawę z błędów dokonanych w
przedwczesnej interpretacji jednego zęba.

Rekapitulacja embrionalna

Wielu ludzi zna lub było nauczanych, że ludzki zarodek
w pierwszych miesiącach rozwoju przechodzi przez
różne stadia ewolucyjne, posiadając skrzela podobne
do ryb, ogon jak małpa, itp. Ta idea, znana jako
embrionalna rekapitulacja, nie tylko była
przedstawiana pokoleniom studentów biologii i
medycyny jako fakt naukowy, ale także była używana
do usprawiedliwiania aborcji. Zwolennicy aborcji
argumentowali, że nienarodzone dziecko, które jest
jeszcze w stadium ryby lub małpy, nie jest jeszcze
istotą ludzką. Teorię tę wymyślił i propagował Ernst
Haeckel od lat 1860-tych. Jednak brakowało mu
dowodów naukowych. Haeckel, aby poprzeć swoje
poglądy, podrobił dane, modyfikując rysunki
zarodków ludzkich i zwierzęcych sporządzone przez
innych naukowców. Oszukańcze zmiany miały na celu
zwiększenie podobieństwa między różnymi
gatunkami i ukrycie istniejących różnic.

Grafiki autorstwa Amédée Forestier (1847-1930)
Illustrated London News (1922), via
http://bevets.com/nebraska.htm, Domena
publiczna,
 https://commons.wikimedia.org/w/index.php?
curid=9519774

Źródło: www.creation.com

Górny rząd: Rysunki szeregu różnych zarodków, które
zrobił Haeckel, pokazujące niezwykłe podobieństwo
we wczesnym stadium rozwoju (pączek ogonowy).
Dolny rząd: Zdjęcia, które zrobił Richardson,
pokazujące jak owe zarodki rzeczywiście wyglądają w
tym samym stadium.

 I NAUKA
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Badania nad zarodkami 39 różnych gatunków
kręgowców obaliły teorię rekapitulacji Ernsta
Haeckela. Zespół naukowców Richardsona
sfotografował rzeczywiste zarodki, udowadniając, że
rysunki Haeckela, przedstawiające podobieństwa
między nimi, to oszustwo. Embriolog Michael
Richardson nazwał to "jednym z najgorszych
przypadków oszustwa naukowego". Mimo
ujawnienia fałszerstw w 1874 roku, rysunki Haeckela
nadal krążyły w publikacjach biologicznych,
podtrzymując mit rekapitulacji zarodkowej.

Mimo że wielu ewolucjonistów zdaje sobie sprawę,
że teoria rekapitulacji oparta na rysunkach
Haeckela jest fałszywa, to jednak wciąż spotyka się
ją w książkach, encyklopediach i publikacjach
popularyzujących teorię ewolucji. 

Nasza wiara w Boga opiera się na zaufaniu do Jego
Syna, Słowa i Ducha Świętego. Wiarę tę uznajemy za
bezwzględną, opartą na przekonaniu o doskonałości
i wszechmocy Stwórcy oraz prawdzie Jego Słowa,
Biblii. W kontekście nauki, przyjmujemy podejście
intelektualne, zdając sobie sprawę, że mimo jej
potencjalnych korzyści, może również zawierać
błędy. Historia pokazuje, że nauka czasem się myliła. 
Kolosan 2:8-10 Baczcie, aby kto was nie zagarnął w
niewolę przez tę filozofię będącą czczym oszustwem,
opartą na ludzkiej tylko tradycji, na żywiołach świata,
a nie na Chrystusie. W Nim bowiem mieszka cała
Pełnia: Bóstwo, na sposób ciała, bo zostaliście
napełnieni w Nim, który jest Głową wszelkiej
Zwierzchności i Władzy.

Wierzymy, że poznanie prawdy o stworzeniu
pomaga ludzkości rozwijać się, ale istnieje ryzyko,
gdy naukowcy kładą większy nacisk na ludzką logikę
niż na Boga, stając się wierzącymi w intelekt ludzki
oraz dostępne metody badawcze. 

 I NAUKA
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STUDIUM BIBLIJNE

Zapraszamy wszystkie panie na kolejne

spotkanie studium biblijnego.

Bohaterką najbliższego spotkania będzie

Królowa Saby, kobieta, która nie szczędziła

kosztów ani wysiłku, aby stać się mądrzejszą

(1Król. 10,1-10,18, Mat. 12,42)

Będziemy razem studiować ponadczasowe Słowo

Boże, zgłębiać w nim Bożą mądrość i jak zawsze

szukać dla siebie praktycznych wskazówek na

temat tego, jak żyć.

Udział w spotkaniu jest bezpłatny.

Szczegóły u organizatorki. 

Najbliższe spotkanie: 
sobota, 20.01., godz. 18:00 
Kraków - Ruczaj

Spotkania dla Kobiet



W sobotni wieczór 16 grudnia na krakowskim

Ruczaju odbyło się kolejne spotkanie kobiet w

ramach bibijnego studium. Bohaterką spotkania

była Anna, mama Samuela. 

Wiele nauczyłyśmy się od tej inspirującej kobiety. 

Oto niektóre z cennych lekcji, które płyną z jej

życia:

- bądź kobietą, która żyje nadzieją wysłuchanej

modlitwy

- nie rozżalaj się nad sobą

- kiedy masz problem, "idź do Tronu, a nie do

telefonu"

- wybaczaj krzywdy, aby gorycz nie płynęła w

twoim sercu

- nie szukaj zemsty

- nie reaguj złośliwie, nie naśladuj tych, którzy cię

krzywdzą

- módl się za swoich prześladowców, aby Bóg im

wybaczył i wyleczył z tego, na cokolwiek cierpią

w sercu, duszy, umyśle, ciele, itd.

- kochaj swoich wrogów na odległość, okazuj

łaskę jeśli trzeba

- utrzymuj swoje serce i ręce w czystości

- nie osądzaj innych i siebie

- pozwól, aby to Bóg mógł cię bronić i walczyć za

ciebie

- pozwól, aby Bóg mógł cię błogosławić i "uczynić

twoich wrogów twoim podnóżkiem"

- zabiegaj o Bożą obecność na codzień, nie unikaj

Go

- dbaj o swoje życie duchowe

- nie ukrywaj nic przed Bogiem, bądź z Nim

szczera 

- skup się na wielkości Boga, nie na sobie

SPOTKANIA DLA KOBIET. 
O tym mówiłyśmy 

- bądź oddana Bogu; człowiek, który wszystko

oddaje Bogu, jeszcze więcej otrzymuje, Bóg nie

pozostaje dłużny

- odrzucaj zgorzknienie

- wzrastaj w łasce

- pamiętaj o własnej znikomości

- jasno formułuj swoje potrzeby przed Panem

- pragnij woli Bożej i Jego Królestwa w twoim

życiu

- módl się z wiarą

- nikt tak cię nie zrozumie, jak Bóg 

- wylewaj przed Bogiem swoje żale, On da Ci

pokój w miejsce twojego smutku

- Rz 12:12 raduj się nadzieją, w modlitwie bądź

wytrwała, a w modlitwie uporczywie trwająca.

Jesteśmy wdzięczne Bogu za możliwość

zgłębiania Jego Słowa i odkrywania w nim

cennych wskazówek na nasze życie. Niech Bóg w

swojej łasce i dobroci pozwoli nam zastosować

te nauki w naszym życiu. Amen.

Ania Turakiewicz
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KURS EWANGELII
WEDŁUG ŚWIĘTEGO
JANA Z PASTOREM

ODKRYJ, CO KRYJE
SIĘ W EWANGELII
ŚW. JANA.  
Czy chcesz poznać głębsze znaczenie jednej z
najciekawszych Ewangelii? Jeśli tak, serdecznie zapraszamy
Cię na wyjątkowy kurs, który odbędzie się w siedmiu
spotkaniach .

Będzie to niezwykła okazja do zgłębienia podstaw wiary
oraz zrozumienia istoty odkupienia, które dokonało się
poprzez ofiarę Jezusa Chrystusa na krzyżu. Podczas kursu
wyjaśnimy w sposób klarowny i przystępny, jaką drogę
obrać, aby osiągnąć życie wieczne i pewność zbawienia po
ziemskiej podróży. Nasz Pastor przeprowadzi Cię przez
treści Ewangelii według Świętego Jana, dzieląc się
głębokim zrozumieniem i duchową mądrością.

Kurs kończy się otrzymaniem świadectwa, które potwierdzi
Twoje uczestnictwo w tym szczególnym procesie
duchowym. Każdy uczestnik otrzyma także egzemplarz
Nowego Testamentu lub Biblii, aby móc kontynuować
swoją duchową podróż.

Jeśli chcesz odkryć tajniki tej niezwykłej Ewangelii i
pogłębić swoją wiarę, zachęcamy Cię do skontaktowania
się z Pastorem Krzysztofem osobiście lub poprzez adres
mailowy: 4pk@wp.pl  

kurs bibli jny 

7 INSPIRUJĄCYCH SPOTKAŃ
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Fundacja Franklina Grahama chce podzielić się
nadchodzącymi wydarzeniami, takimi jak: 

niedziele modlitewne o  dobrą ewangelizację  -
14 stycznia, 11 lutego i 10 marca - prosimy o
zobowiązanie się do modlitwy za wydarzenie Bóg
Cię Kocha Tour w TAURON Arena 13 KWIETNIA
2024 r.
 Kursy Życia Chrześcijańskiego i Świadectwa -
faza końcowa: od 7 stycznia do 29 lutego.
Niedziela JESTEM JAK ANDRZEJ przypada 10
marca.

 W marcu zorganizowane zostaną:
Spotkanie dla kobiet w Krakowie - 2 marca
Śniadanie biznesowe w Krakowie - 9 marca
Kidz Fest - spotkanie dla dzieci ze szkółki
niedzielnej i ich przyjaciół w wieku 7-12 lat
również w Krakowie - 16 marca

 

Przypominamy także o nadchodzącym programie
Franklin Graham Bóg Cię Kocha Tour, który odbędzie
się 13 kwietnia 2024 roku w TAURON Arena Kraków.
Rozpoczęcie programu o g. 18:00.  

Więcej informacji na stronie: bogciekochatour.pl 
 

WYDARZY SIĘWYDARZY SIĘ
WKRÓTCEWKRÓTCE  



Warsztaty Liderów oparte na Słowie Bożym

ZWHP Szare Polówki zaprasza wszystkich
liderów na warsztat.

21 lekcji przywództwa opartych na Biblii:
"Biblia nie tylko jest najwspanialszą księgą, jaka
kiedykolwiek powstała, lecz jest
także największą skarbnicą wiedzy na temat
przywództwa. Wszystko, czego
chciałbyś dowiedzieć się w tym temacie,
znajdziesz właśnie tam. Znajdziesz
wiele na temat: wizji, celów, myślenia
strategicznego, komunikacji, nastawienia,
motywacji, mentoringu oraz realizacji planów.
Jest tam dosłownie wszystko.
Musisz być jedynie otwarty na to, czego Bóg chce
cię nauczyć. John C. Maxwell

Data: od 4 stycznia
Godzina: 18:00
Miejsce: Osiedle Wysokie 22

Po więcej informacji zwróć się do Krzysztofa Miki
 

WYDARZY SIĘWYDARZY SIĘ
WKRÓTCEWKRÓTCE  



spotkanie z pastorem!

SZKOLKASZKOLKA
NIEDZIELNANIEDZIELNA

--
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7-go stycznia w Szkółce Niedzielnej będziemy
mieć wyjątkowego gościa - odwiedzi nas nasz
Pastor Krzysztof Krajewski. Będzie to okazja,
aby bliżej poznać tego wyjątkowego bożego
sługę. 

Spotkanie z Pastorem będzie połączone z
konkursem biblijnym dla dzieci pt. "Na
początku było Słowo" (z Jana 1).





PROŚBY MODLITEWNE
O to szczególnie prosimy naszego Ojca w Niebie 

Prosimy Boga o zdrowie dla
członk�w naszego ko�cioła  

28

ZACHĘCAMY DO WSPÓLNEJ MODLITWY
ZWŁASZCZA ZA DZIECI I  MŁODZIEŻ  Z  NASZEGO
ZBORU, A TAKŻE OSOBY STARSZE,  KTÓRE
SZCZEGÓLNIE POTRZEBUJĄ  WZMOCNIENIA W
NADCHODZĄCYCH MIESIĄCACH.  

Prosimy o ponadnaturalne
uzdrowienie dla terminalnie
chorych

OBEJMIJMY MODLITWĄ  WSZYSTKICH
CIERPIĄCYCH NA NIEULECZALNE CHOROBY.
NIECH DOBRY OJCIEC DOTYKA ICH CIAŁ  I
UZDRAWIA JE,  WBREW DIAGNOZOM LEKARSKIM. 



“Wiem bowiem, że m�j Odkupiciel żyje, i że w
ostateczny dzie� stanie na ziemi.” [Hioba 19:25]

WERSET WYBRAŁA DLA WAS: ANIA TURAKIEWICZ

WERSET MIESIĄCA
SŁOWO BOŻE

Rozważaj go w swoim sercu w styczniu



GALERIAGALERIA



III Zbór KChB w Krakowie
os. Wysokie 22 , 31-820 Kraków

www.3kr.baptysci.pl

Skontaktuj się z Pastorem Krzysztofem Krajewskim
nr tel.: +48 501 253 516

mail: 4pk@wp.pl

Wesprzyj nasz Kościół
nr konta bankowego: 42 1240 4432 1111 0010 2166 7559

Bank Pekao S.A.

Masz pytania albo sugestie związane z biuletynem, 
chcesz wypisać się z listy mailingowej? 

Napisz do naszej Redakcji
mail: biuletyn.krakow@gmail.com

Dołącz do nas w social mediach!

Instagram: instagram.com/3zborbaptystow
Facebook: facebook.com/3zborbaptystowkrakow

Członkowie naszego zboru mogą zostać członkami kościelnych grupek na
WhatsAppie. Jeśli chcesz do nich dołączyć, napisz do Pastora Krzysztofa.

 
Wszystkie aktualne nauczania znajdziesz na YouTube:

youtube.com/@iiizborkoscioachrzescijanb8081

Posłuchasz ich także na Spotify: podcast Rozmowy na Wysokim poziomie.


